

Spa Beauty Treatment Workshop
水療美容護理工作坊

HT4200059

This workshop takes you through the general knowledge of Spa Beauty in 3.5 hours. Join us for a relaxing and practical afternoon, enjoying the hands-on experience for the facial and hand treatment.

3.5小時的工作坊讓您體驗及了解相關的水療美容護理知識，學習和感受面部和手部護理效益，與我們渡過一個輕鬆實用的下午。

Content 內容

- Brief introduction to spa industry 認識水療
- Tour of the spa training facilities 參觀水療設施
- Facial treatment 面部護理
- Paraffin wax hand treatment 手部護理

Date: 27 Oct 2019 (Sun)
日期: 2019年10月27日(星期日)

Time: 2:00 p.m. – 5:30 p.m.
時間: 下午2時至5時30分

Venue: Training Spa (VTC Pokfulam Complex), Hotel and Tourism Institute
上課地點: 酒店及旅遊學院, 水療訓練中心 (職業訓練局薄扶林大樓)

Medium of Instruction: Cantonese
授課語言: 廣東話

Tuition Fee: HK\$500 per person
費用: 每位港幣500元

Early Bird Promotion 早鳥報名優惠:
HK\$450 per person when you enroll on or before 4 Oct 2019
於2019年10月4日或以前報名的人士只需每位港幣450元

Applicants must be aged over 16, with no skin and nail abnormalities.
報讀人士須年滿16歲，沒有皮膚及指甲異常紀錄。

Application Deadline: 14 Oct 2019 (Mon)
截止報名日期: 2019年10月14日 (星期一)

Enrolment & Enquiries 報名及查詢
Hospitality Discipline 酒店及旅遊學科

Tel 電話: 2957 5714 / 2957 5715

Email 電郵: htdpo@vtc.edu.hk

Whatsapp: 9037 2228

Website 網址: www.vtc.edu.hk/cpe



www.ive.edu.hk/hosts

VTC reserves the right to cancel any course, revise course content or change the offering venue(s) before class commencement if circumstances so warrant.
職業訓練局可因應情況於開課前取消任何課程、修正課程內容或更改開辦課程地點。